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PROTOKÓŁ NR XLII/22 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 29 grudnia 2022 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Katarzyna 

Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, w obradach 

uczestniczy 15 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XLII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Iwona Kalinowska 

9. Radna Anna Kulesza 

10. Radny Mirosław Nos, 

11. Radna Anna Petelska, 

12. Radna Dorota Popławska, 

13. Radna Małgorzata Popławska, 

14. Radna Monika Ratyńska, 

15. Radny Wysocki Andrzej. 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad XLI Sesji 

Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, 

po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz z materiałami 

na dzisiejsze obrady.  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat  

zobowiązań na lata 2022-2037. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2023 r. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Gródek  

w związku z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na  

zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami  

Pozarządowymi na 2023 r. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Bibliotece Publicznej w Gródku. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2023 r. 

12. Pytania i wnioski radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Przyjęcie protokołu obrad XLI Sesji Rady Gminy Gródek. 

15. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad XLII sesji Rady Gminy. 

Głosowało 14 radnych: 

za - 14,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek 

obrad XLII sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Ad. 4  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie zwrócił się do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska powiedziała, iż w zakresie zmiany Wieloletniej Prognozy Finan-

sowej aktualizuje się dane w zakresie dochodów i wydatków w niej zawartych, w odniesieniu  

do dotychczasowych zmian budżetu gminy na 2022 rok, które związane były z bieżącym funkcjonowaniem 

jednostek budżetowych gminy, udzielonymi i otrzymanymi dotacjami oraz środkami na realizację zadań 

własnych i zleconych. W zakresie przedsięwzięć ujętych w WPF aktualizuje się wydatki majątkowe 

w zakresie przedsięwzięcia „Poprawa efektywności energetycznej remizy OSP Gródek poprzez wykonanie 

kompleksowej termomodernizacji” z uwagi na przeniesienie części robót na pierwszy kwartał 2023 roku  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił  

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLII/361/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gródek na lata 2022-2025wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, stanowi załącznik Nr 6 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek 

na 2022 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do  

Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska powiedziała, że na podstawie umowy zawartej o wsparcie 

realizacji zadania publicznego, realizowanego w ramach programu Asystent Rodziny na 2022 r. Gmina 

otrzymała środki na realizację tego zadania w kwocie 3 000 zł, o które zwiększa się plan dochodów 

własnych budżetu oraz plan wydatków Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku. Na podstawie 

informacji Wojewody Podlaskiego z dnia 21 grudnia o zmianach w dotacjach celowych, zwiększa się plan 

dochodów zleconych budżetu oraz plan wydatków Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gródku 

o kwotę 181,40 zł, z przeznaczeniem na sfinansowanie zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej 

Rodziny. Na podstawie wniosku dyrektora szkoły podstawowej w Gródku z dnia trzynastego grudnia 

dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków jednostki, które zostały wprowadzone w celu 

zabezpieczenia bieżącej działalności szkoły. Na podstawie informacji Ministra Finansów z dnia  

25 listopada o przyznaniu środków z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej, zwiększa się plan 

dochodów budżetu oraz plan wydatków szkoły podstawowej w Gródku o kwotę 33 395 zł. Dokonuje się 

zmian w planie dochodów i wydatków w ramach realizacji zadania „Poprawa efektywności energetycznej 

remizy OSP Gródek poprzez wykonanie kompleksowej modernizacji”, z uwagi na przesunięcie części prac 

na pierwszy kwartał przyszłego roku. Tutaj zmniejszają się dochody, jak i wydatki. Dochody o 46 957 zł, 

a wydatki o 45 513 zł. Aktualizuje się załącznik „Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych 

z budżetu gminy Gródek” w zakresie dotacji wypłacanej Stowarzyszeniu Załuki nad Supraślą, 

prowadzącemu niepubliczną szkołę podstawową w Załukach, z uwagi na otrzymanie środków z Funduszu 

Pomocy na edukację dzieci z Ukrainy. Aktualizuje się załącznik „Plan przychodów i kosztów 

samorządowych zakładów budżetowych na 2022 rok”. Ponadto dokonuje się zmian planu wydatków 

Urzędu Gminy Gródek w związku z bieżącym funkcjonowaniem jednostki i wykonywaniem zadań gminy.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o 

przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2022 r. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Gródek na 2022 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XLII/362/22 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r., stanowi załącznik Nr 7 

do niniejszego protokołu) 
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Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Progno-

zy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2038, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do 

Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska powiedziała, że w stosunku do tego, co Radni otrzymali 

zarządzeniem w dniu 15 listopada, zwiększono dochody o kwotę dwóch milionów dziewięćset 

pięćdziesięciu tysięcy dziewięćset czterdziestu dwóch złotych. Są to dochody majątkowe. Zwiększono 

wydatki o kwotę trzech milionów trzystu jeden tysięcy ośmiuset pięćdziesięciu ośmiu złotych 

siedemdziesięciu ośmiu groszy. Tutaj zarówno wydatki bieżące o pięćdziesiąt osiem tysięcy sto 

dziewięćdziesiąt dwa złote pięćdziesiąt groszy i majątkowe – trzy miliony dwieście czterdzieści trzy 

tysiące sześćset sześćdziesiąt sześć złotych dwadzieścia osiem groszy. W związku z powyższym zwiększył 

się deficyt budżetu o kwotę trzysta pięćdziesiąt tysięcy dziewięćset szesnaście złotych siedemdziesiąt 

osiem groszy oraz dokonano zmian w źródłach jego pokrycia. W odniesieniu do formalnej poprawności 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023–

2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023– 2038 sprostowano uwagi zawarte w 

opinii z dnia 19 grudnia 2022 roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku poprzez poprawne 

wykazanie wartości dla lat 2024-2025 i 2027, w kolumnach 1.2.1, 1.2.2 i 1.2.  

Przewodniczący Rady odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku  

w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gródek na lata 2023–2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023–2038.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o 

przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLII/363/22 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek  

na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038., stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego 

protokołu) 

Ad. 7 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że zgodnie, zgodnie z ustawą o finansach publicznych  

w terminie ustawowym Radni otrzymali projekt budżetu. Taki sam projekt budżetu trafił do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. W terminie do końca roku poprzedzającego należy uchwalić budżet. Opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, tak jak to było odnośnie WPF jest pozytywna. Określa, że są spełnione 

wszystkie wymogi. Nasz mały budżet z taką dużą ilością zadań, które tutaj serwujemy do realizacji w 
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kolejnych latach pozwala na taką ocenę, jednakże powinniśmy do tego podchodzić ostrożnie. Budżet 

gminy, można powiedzieć, że ramy ma co roku takie same, natomiast zawartość tego budżetu jest za 

każdym razem inna. Co roku staramy się wspólnie z kierownikami referatów, kierownikami jednostek, 

a przede wszystkim z panią Skarbnik odpowiednio przeanalizować wszystkie kwestie przed sporządzeniem 

projektu budżetu. Te wszystkie dane, które dotyczą przede wszystkim ustawowych zadań, ale też są wśród 

nich zadania, które musimy obligatoryjnie realizować. Musimy oszacować, przychody, które mamy szansę 

osiągnąć na podstawie dokumentów, które do nas trafiają i na podstawie oczywiście tych dochodów, które 

w naszym przypadku, naszej gminy z tytułu podatków, udziałów podatków czy też z tytułu użytkowania 

wieczystego, sprzedaży nieruchomości czy subwencje i dotacje, które przychodzą na realizację zadań. 

Ważne jest również, aby mieć możliwość wkładu na realizację zadań inwestycyjnych, bo tak jak nie raz 

powtarzam, na pewno Państwo Radni doszli też do tego, że na realizację zadań inwestycyjnych w naszym 

budżecie za dużo środków nie ma. Projektowanie budżetu polega na analizie możliwości, potrzeb 

mieszkańców, potrzeb zadań inwestycyjnych, majątkowych. Tych, które są potrzebne oraz tych które są 

koniecznie i przygotowaniu się pod względem dokumentacyjnym. Można powiedzieć, że pod tym 

względem mamy dobre doświadczenia, bo kolejne budżety realizujemy w sposób płynny, czyli realizujemy 

wszystkie zadania, które nas dotyczą. Przy projektowaniu budżetu, tak jak widzicie Państwo, co roku jest 

przewidziany kredyt, ale gdy rozliczamy się i realizujemy sprawozdanie to już ten kredyt często jest 

niewykorzystany. I to jest dobra też oznaka. Oczywiście okoliczności prawne odgrywają tutaj bardzo 

ważną rolę. Aby móc realizować budżet, a w szczególności zadania i bieżące, ale przede wszystkim 

inwestycyjne, należy dostosować się do przepisów wynikających z ustawy o finansach publicznych. W tym 

przypadku mam na uwadze dochody bieżące i wydatki. Musimy stosować zasadę, że wydatki nie mogą być 

większe od dochodów. Drugi, bardzo ważny wskaźnik, dotyczy stanu zobowiązań. W danym roku Minister 

określa w ustawie o finansach publicznych, ile gmina może podjąć zobowiązań. Dopuszczalny wskaźnik to 

12,82%, a w naszym przypadku chyba jest, o ile się nie mylę, 5,39%. Można zauważyć, że już w tej chwili, 

zakreślone zostało około dwadzieścia pozycji wydatków majątkowych, czyli pozycji inwestycyjnych, w 

ramach wydatków majątkowych i kwota, na dzień dzisiejszy to około jedenaście milionów. Jeszcze wciąż 

są rozpatrywane wnioski, na które czekamy, a więc to jest sytuacja optymistyczna. Przyzwyczailiśmy się 

już do tego, że w trakcie realizacji budżetu, mamy do czynienia z wieloma zmianami. Czasami na już w 

pierwszym miesiącu nowego roku dochodzi wiele, wiele zmian, które musimy wdrażać. Biorąc pod uwagę 

obecną sytuację gospodarczą, inflację, wzrost cen usług i towarów, czy wzrost energii, musimy bacznie 

przyglądać się wydatkom budżetowym, aby nie naruszać przepisów. Tak jak już powiedziałem, wydatki 

majątkowe pokazuje wykaz przedsięwzięć, które zamierzamy wykonać. I chcę poinformować, że prawie 

wszystkie nasze wydatki majątkowe są zabezpieczone środkami zewnętrznymi, które dają możliwość no 

tak minimum 75% procent dofinansowania, niektóre 85%, a jest nawet zadanie z udziałem 90% 

dofinansowania zadania inwestycyjnego. A więc nasz wkład wynosi niedużo. Wymienię może tylko kilka 

zadań inwestycyjnych, które są priorytetem w tym roku. Ogłosiliśmy przetarg na przebudowę i rozbudowę 

Urzędu Gminy. To jest takie przedsięwzięcie, na które czekaliśmy wiele lat. Nie było żadnych możliwości 

osiągnięcia dofinansowania na taki cel. Pojawiła się możliwość pozyskania środków z Programu Funduszu 

Rządowego Polski Ład, który dał nam prawie 6,5 mln zł. Zagospodarowanie Góry Zamkowej też przy 

dofinansowaniu. Drugi etap, pierwszy to była przebudowa dojazdu do Góry Zamkowej i ulica Zamkowa. 

Kolejne przedsięwzięcie, które już trwa to remont pomieszczeń Ośrodka Zdrowia. Jeżeli chodzi o drogi to 

też będzie to dosyć intensywny rok, będzie dotyczył: ul. Pięknej w Waliłach-Stacji, droga przez Wiejki, 

droga Bielewicze-Straszewo, droga Słuczanka - Waliły-Stacja, wykonanie projektu na drogę powiatową 

Bobrowniki-Mostowlany w kierunku Jałówki, droga Borki-Lipowy Most w ramach współpracy z Lasami 

Państwowymi. Poza tym, w projekcie budżetu znajdują się środki otrzymane z projektu na budowę trzech 

wiat w Kołodnym, w Raduninie i w Zubrach oraz jest dobry zalążek, żeby też powstała wiata  

w Dzierniakowie. Do Urzędu Marszałkowskiego trafił wniosek o dofinansowania tego rodzaju 

przedsięwzięcia. Liczymy, że będzie rozpatrzony pozytywnie i powstanie 4 wiata. W świetlicy 

w Słuczance planujemy dobudować pomieszczenia dla celów socjalnych. Cieszę się z tego powodu, że 

prezentując budżet na kolejny rok, działamy w kierunku pozyskania kolejnych środków na lata następne, 
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które dają możliwość realizacji zadań, ważnych dla rozwoju naszej gminy. Nasze doświadczenie i Państwa 

mądre decyzje, pozwolą na to, aby zrealizować budżet w 2023 r. w sposób bezpieczny. 

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk odczytam uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Gródek na 2023 r. oraz możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu budżetu gminy. Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski odczytał opinię Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy 

Gródek w sprawie budżetu gminy na 2023 r. Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy 

Gródek na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2022 r. przeanalizowała projekt uchwały w sprawie budżetu 

Gminy Gródek na 2023 r., zapoznała się z Wieloletnią Prognozą Finansową Gminy Gródek na lata 2023–

2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038, planem dochodów i wydatków, 

wykazem zadań i limitem wydatków na zadania inwestycyjne, zestawieniem planowanych kwot dotacji 

udzielonych z budżetu Gminy w 2023 r., planem przychodów i kosztów samorządowych Zakładów 

Budżetowych na 2023 r.. Uchwalenie budżetu Gminy na 2023 r. możliwe jest z uwagi na spełnienie 

wskaźnika, o którym mowa jest w art. 243 ustawy o finansach publicznych, tj. wskaźnika planowanej w 

poszczególnych latach łącznej kwoty spłaty zobowiązań w stosunku do dopuszczalnego wskaźnika spłaty. 

Planowane dochody budżetu oraz przychody z tytułu wolnych środków zaplanowane w wysokości dwa 

miliony pięćset siedemdziesiąt trzy tysiące dwieście siedemdziesiąt pięć złotych są realistyczne. Wskaźnik 

planowanej łącznej kwoty spłaty zobowiązań po uwzględnieniu ustawowych wyłączeń wynosi 5,39 % przy 

dopuszczalnym wskaźniku 12,82 %. W związku z powyższym Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

Rady Gminy Gródek pozytywnie opiniuje budżet Gminy na 2023 r. i wnioskuje o jego uchwalenie w wyżej 

wymienionych kwotach.  

(Opinia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek, stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Gródek na 2023 r. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2023 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XLII/364/22 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2023 r., stanowi załącznik  

Nr 10 do niniejszego protokołu) 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza podziękował Radnym, kierownikom jednostek, sołtysom 

oraz pracownikom za to, że wszyscy uczestniczymy w życiu naszej Gminy, w tym również w zakresie 

realizacji budżetu, bo później po uchwaleniu budżetu, tak jak wiemy, przystępujemy do jego realizacji  

w poszczególnych ogniwach.  

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta 

Gminy Gródek w związku z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających 

na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, radni otrzymali na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii 

komisji. 
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Radny Grzegorz Borkowski odczytał uchwałę, którą podjęła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

odnośnie złożonej skargi. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po przeprowadzeniu postępowania 

wyjaśniającego wyraża opinię, iż skarga na działalność Wójta Gminy Gródek w związku z 

niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do 

danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie z 

obowiązującymi przepisami prawa jest bezzasadna z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do niniejszej 

uchwały. Gmina Gródek zapewnia prawidłowy i kompletny dostęp do danych zgodnie z obowiązującymi 

przepisami tj. za pomocą pobierania oraz w postaci zgodnej ze specyfikacją.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jawne uchwałę w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w związku  

z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu  

do danych przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie  

z obowiązującymi przepisami prawa. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie skargi 

na działalność Wójta Gminy Gródek w związku z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych 

prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLII/365/22 Rady Gminy Gródek w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w związku 

z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych 

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami 

prawa, stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy 

Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na 2023 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze 

posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie Programu Współpracy  

Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na 2023 r. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie Programu 

Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na 2023 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XLII/366/22 Rady Gminy w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na 

2023 r., stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie nadania statutu Bibliotece  

Publicznej w Gródku, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił 

o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie nadania statutu Bibliotece 

Publicznej w Gródku. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania 

statutu Bibliotece Publicznej w Gródku, została podjęta. 

(Uchwała Nr XLII/367/22 Rady Gminy w sprawie nadania statutu Bibliotece Publicznej w Gródku, stanowi załącznik Nr 13 do 

niniejszego protokołu) 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek 

na 2023 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o 

przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, poinformował 

zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie planu pracy Rady Gminy 

Gródek na 2023 r. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy 

Rady Gminy Gródek na 2023 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XLII/368/22 Rady Gminy w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2023 r., stanowi załącznik Nr 14 do 

 niniejszego protokołu) 

Ad. 12 

Radna Monika Ratyńska podziękowała, za dobrą organizację odśnieżania dróg tej zimy.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że w tym roku, pomimo problemów, otrzymałem 

wyjątkowo dużo telefonów z pozytywnym odzewem w tej kwestii.  

Radny Grzegorz Borkowski zauważył, że rzeczywiście widać różnicę odśnieżania dróg w naszej 

Gminie, w porównaniu do sąsiedniego powiatu sokólskiego. Oczywiście wiadomo, pewnie część osób by 
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chciało, żeby w pięć minut po intensywnych opadach śniegu wszystkie drogi były odśnieżone. Natomiast 

jest to niemożliwe.  

Radny Jerzy Gryc poruszył kwestię dzieci oczekujących przy przystanku, przy blokach Nadleśnictwa 

Waliły. Dzieci, gdy spadł śnieg, stoją na jezdni. Jezdnia jest w miarę ruchliwa. Czy nie dałoby się znaleźć 

jakiegoś bardziej bezpiecznego miejsca na oczekiwanie tych dzieci? Proponuję może tam przy zatoczce, 

przy wjeździe do Nadleśnictwa. Kolejna sprawa dotyczy zaległości finansowych Komunalnego Zakładu 

Budżetowego w stosunku do wspólnot mieszkaniowych. Zgłaszałem to dwa miesiące temu na koniec 

października. I na chwilę obecną te długi zwiększyły. Dla Południowej 4 od tamtej pory nie wpłacono ani 

złotówki. Dług wzrósł do 15 200 zł. Na Przechodnią 3 – 6 000 zł. Przechodnia 4 – 11 500 zł., Michałowska 

5 – 2 500 zł. Jak Pan Wójt się do tego ustosunkuje? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że długi Komunalnego Zakładu Budżetowego 

na chwilę obecną, nie są długami Wójta Gminy. A więc oczywiście znam ten problem, bo Komunalny 

Zakład Budżetowy, tak jak wiecie Państwo, znalazł się w pewnym sensie z problemami finansowymi. 

Natomiast, nie ma możliwości, żeby Gmina przekazała środki jednostce o takim statusie na spłatę długów. 

Myślę, że Pan kierownik przynajmniej większość z tych zaległości postara się uregulować. Taką mam 

wiedzę ogólną. Natomiast w szczegółach trzeba by było porozmawiać z panem kierownikiem. Natomiast 

są pewne procedury związane z tym, aby dochodzić spłaty tych długów. Powstały dwie okoliczności, 

według mego rozpoznania, które spowodowały taki stan. Po pierwsze nieplanowane zwolnienia, a więc 

wypłata odpraw, nagród jubileuszowych. A po drugie był to rok, w którym było wiele kosztownych awarii. 

Te sytuacje zdegradowały możliwość płynnego finansowania. Występowaliśmy do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, z zapytaniem w jaki sposób można to naprawić. I jest odpowiedź, że na chwilę obecną nie 

ma takiej możliwości. Oczywiście, Gmina ma prawo w dalszym ciągu zlecać realizacje zadań, typu 

odśnieżanie, równanie czy podsypywanie i w ramach tego ponosi koszty. Dopłacamy do ścieków, tak jak 

Państwu wiadomo, w ramach opłat za ścieki, ale to są dotacje wskazane i dopuszczalne. Natomiast tego 

rodzaju uzupełnienie albo wsparcie możliwości finansowanych Komunalnego Zakładu Budżetowego 

na dzień dzisiejszy jest niemożliwe.  

Inspektor Agnieszka Lisowska odpowiedziała na pytanie Radnego Gryca odnośnie dzieci 

oczekujących na autobus na jezdni. Dowóz dzieci odbywa się za pośrednictwem przedsiębiorstwa PKS 

Nova, wyłonionym w zapytaniu ofertowym. I zatrzymuje się tylko na przystankach wyznaczonych i tylko  

z tego miejsca może sprzedać bilet dziecku. Więc nie ma innej możliwości odbioru dzieci. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza dodał, że nawet z tym miejscem do niedawna, tak jak Państwu 

wiadomo, mieliśmy problem. Chodziło o to, aby PKS wystąpił o pozwolenie i zatrzymywanie się przez 

PKS na nowo wyznaczonym przystanku. To nastąpiło niedawno. Uważam, że trzeba przemyśleć co zrobić, 

żeby poprawić bezpieczeństwo. 

Radny Janusz Cimochowicz powiedział, że na poprzedniej sesji pan Sołtys z Bielewicz mówił 

o rajdzie Duch Puszczy, który był organizowany 26 listopada. Ja chciałbym się odnieść do tej sprawy. Otóż 

26 listopada, jaka była pogoda? Było kilka stopni poniżej zera. Nawierzchnia dróg była lekko 

przymarznięta. Rajdowcy, jechali drogami gminnymi, terenami kolejowymi i drogami powiatowymi. 

Mieszkańcy mają dość tych rajdów. Może komuś to sprawia przyjemność, ale nie ludziom, którzy tam 

mieszkają, a często ludzie w podeszłym wieku. Przede wszystkim, jest niszczona nawierzchnia dróg. 

Powiatowy Zarząd Dróg nie ma pomysłu, żeby poprawić nawierzchnię drogi poprzez utwardzenie. 

A w sezonie wiosna, lato, jesień o równanie to trzeba prosić wielokrotnie. Jeżeli organizatorzy chcą 

organizować takie imprezy to niech znajdą bezdroża, jakieś tereny bagniste, bezludne i niech tam jeżdżą. 

Moje oczekiwania i mieszkańców są takie, żeby po prostu zaprzestać na terenach zabudowanych tego typu 

imprez. A druga sprawa, jeżeli chodzi o oświetlenie to są sygnały z terenu, że światła się palą niekiedy całą 

noc. Powinniśmy reagować, my jako mieszkańcy, Sołtysi, no i Radni oczywiście. Bo będziemy płacili kary.  
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Wójt Gminy Wiesław Kulesza: Szanowni Państwo, tak się składa, że nasza gmina cieszy się 

zaufaniem wśród organizatorów rajdów i tych crossowych, i samochodowych. Mieszkańcy naszej Gminy 

również biorą udział w tych rajdach. Jako uczestnicy i jako kibice. Jednakże, sprawę należy wyjaśnić. 

Jestem umówiony, co prawda już w przyszłym roku z organizatorem rajdów. Być może wystarczą 

dokładne, precyzyjne uzgodnienia tras i zwrócenie uwagi na pewne kwestie. Jeżeli chodzi o oświetlenie, 

Państwo wiedzą o konieczności zachowania odpowiedniego wskaźnika. Są przewidziane kary, za 

niedostosowanie się. Nie mamy wielu możliwości, aby wprowadzić te oszczędności, natomiast radzimy 

sobie z oszczędzaniem energii, jak mało która Gmina. Właśnie montujemy na wszystkich budynkach 

użyteczności publicznej, tam, gdzie płatnikiem jest gmina, panele fotowoltaiczne wraz z magazynami 

energii. Poza tym skoncentrowaliśmy się, żeby oszczędzać, na czym się da i między innymi właśnie 

ograniczamy światła uliczne. Dokonamy oceny i być może wprowadzimy modyfikacje, gdzie to będzie 

potrzebne.  

Radny Mirosław Nos wspomniał, że wiele razy poruszał temat oświetlenia na Komisjach. Następnie 

zapytał o inwestycję budowy wodociągu do Gródek Kolonii. Sprawa stanęła dawno temu na pozwoleniu 

wodnoprawnym, którego jeszcze chyba nie dostaliśmy. Kiedy nastąpi realizacja? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że na pozwolenie wodnoprawne czekaliśmy kilka 

miesięcy. Sprawa jest w toku. Mamy zabezpieczone środki w budżecie na ten cel.  

Ad. 13 

Przewodniczący Rady odczytał pismo Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodek Zdrowia 

w Gródku spółka cywilna Agata Bogumiła Hoły, Irena Makac – Karpiuk z dnia 5 grudnia 2022 r. z prośbą 

o przydzielenie dodatkowych środków finansowanych z budżetu Gminy na 2023 r. na wykonanie remontu 

pomieszczeń Ośrodka Zdrowia w Gródku. W trakcie prowadzonego obecnie remontu wynikły kolejne, 

niezbędne prace. Czynności remontowe, które zostaną wykonane wpłyną na estetykę i funkcjonalność 

przychodni oraz poprawią komfort pacjentów. W ramach dodatkowo przyznanych środków finansowych, 

zostaną wykonane: podwieszane sufity, zakupienie i wstawienie dodatkowych pięciu drzwi do 

pomieszczeń poradni, zakupienie nowej szafki z umywalką do WC w przychodni.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że toczą się rozmowy z obecnym wykonawcą, 

co można zrealizować w ramach robót. Ośrodek Zdrowia jest naszym budynkiem. W tej chwili konieczny 

jest remont, niekoniecznie podwieszane sufity. Wykonamy remont w taki sposób, aby całość była 

estetyczna i użyteczna, w związku z tym uważam, że wymiana drzwi jest zasadna. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza dodał, że należy sprawdzić umowę z tą spółką. Najprawdopodobniej 

jest tam zapis, że mają prawo dokonywać remontu na własny koszt za zgodą Gminy. Nie pamiętam, żebym 

uzgadniał. Być może tak profilaktycznie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w miarę możliwości powinniśmy przychylić się do wniosku. 

Chociażby dlatego, że pieniądze na obecny remont otrzymaliśmy. 

Radna Anna Petelska powiedziała, że uważa tak jak Przewodniczący Rady, że w miarę możliwości 

powinniśmy przychylić się do wniosku. „Uważam, że powinniśmy coś tam ze swojej strony jeszcze 

dorzucić. Fakt, to prywatna działalność, ale budynek jest nasz. Z tego, co zawarto w piśmie, nie jest 

wymagana kwota. Każda jest mile widziana. Uważam też, że każda złotówka dla Ośrodka Zdrowia się 

przyda na remont. I niekoniecznie na podwieszone sufity, a może na drzwi. Nie odmawiajmy, bo to jest 

nasz Ośrodek Zdrowia.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza uważam, że nie ma odmowy, ale trzeba urzeczywistnić pewne 

możliwości i potrzeby. Jestem w kontakcie z panią doktor Makac. Myślę, że uzgodnimy być może zakup 

drzwi. Jest to uzasadniona potrzeba. 
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Radny Grzegorz Borkowski odnośnie wniosku powiedział, że ośrodek jest nasz i w tej chwili 

wykonujemy tam remont za pieniądze „COVID-owe”, bo wygraliśmy przecież konkurs. Zakup drzwi jak 

najbardziej, jeżeli są potrzebne, czy umywalka. Ale w mojej ocenie podwieszony sufit to już jest lekka 

przesada. Realnie spójrzmy na to. Jak najbardziej ma być schludnie i czysto. 

Przewodniczący Rady powiedział, że podwieszony sufit jest związany z ogrzewaniem budynku. 

Oszczędność na ogrzewaniu. Korzystając z okazji, wszystkim Państwu życzę dużo zdrowia, wszelkiej 

pomyślności, spełnienia marzeń, sukcesów w życiu osobistym i w pracy zawodowej z okazji zbliżającego 

się nowego 2023 roku, a wszystkim tym, którzy jeszcze będą obchodzili Święta Bożego Narodzenia, świąt 

spędzonych w gronie rodzinnym, zdrowych, spokojnych i bogatego Świętego Mikołaja.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza również złożył życzenia świąteczne i noworoczne. 

Radna Alina Gościk podziękowała inspektor Agnieszce Lisowskiej za pomoc i współpracę przy 

składaniu i rozliczeniu wniosku ministerialnego programu Poznaj Polskę. Uczniowie klas cztery – osiem 

wyjechali na wycieczkę do Łodzi, do Uniejowa i do Łęczycy. A jeżeli nie mamy, gdzie lokować swoich 

pieniędzy, na przykład może nie lokujmy w podwieszane sufity, tylko lokujmy w dzieci. 

Sołtys Lech Małaszewski „mam takie pytanie do pana Wójta i do Straży Granicznej. Kto odpowiada 

za oświetlenie od cmentarza do samej Straży Granicznej? Bo przed Świętami, jak to walnęło to do tej pory 

nic się tam nie pali, a jadąc w nocy, stoją kolejki osobówek i TIR-ów. Przy blokach też tak samo było. Było 

światło, teraz przed Świętami, jak się wyłączyło do tej pory też nie ma”. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że w przypadku oświetlenia na drodze krajowej, na tym 

odcinku odpowiedzialna za to jest Dyrekcja Generalna Dróg Krajowych. Natomiast, jeżeli chodzi o tę 

część, którą obsługujemy pod względem konserwacji to informacja o tym, że jest brak światła dotarła 

do Urzędu wczoraj albo przedwczoraj. Konserwator już działał, żeby to naprawić. Jeżeli nie naprawił 

to niestety, najprawdopodobniej problem jest bardziej złożony.  

Sołtys Janusz Warpechowski zapytał, kiedy Zakład Budżetowy będzie w stanie odbierać nieczystości 

z przydomowych szamb? „Dwoje mieszkańców wsi Radunin, a już w tej chwili wiem, że więcej od ponad 

miesiąca oczekuje na to, żeby opróżnić im szamba. Z informacji, które udało mi się uzyskać wynika, 

że dwa ciągniki, które temu służą, mają awarię. No ale żeby przez miesiąc nie usunąć tej awarii to uważam, 

że to jest lekka przesada. Wprawdzie dostałem też informację, że mieszkańcy mogą korzystać z innych 

firm, które ponoć współpracują z Gminą, ale to są firmy z Białegostoku i dochodzi kolejny koszt dojazdu. 

Tak że gdyby pan Wójt zechciał przyjrzeć się tej sprawie to bylibyśmy wdzięczni”. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że nie ma wiedzy na temat awarii ciągników, natomiast 

Komunalny Zakład Budżetowy wciąż ma problem z pracownikami. Bardzo proszę ogłaszać wśród 

znajomych, że jest możliwość zatrudnienia się w Komunalnym Zakładzie Budżetowym w charakterze 

kierowcy, operatora, głównej księgowej.  

Zastępca Wójta Lilia Waraksa powiedziała, że na terenie Gminy jest zgłoszonych kilka firm i te 

firmy mają prawo odbierać ścieki, gdyż są wpisane do rejestru. Zasadą jest, że firma, która nie jest wpisana 

do rejestru Wójta Gminy Gródek, w tym zakresie, bo to jest działalność regulowana, nie może odbierać 

ścieków. Natomiast, obecnie trzy firmy, inne niż KZB mają taki wpis do działalności regulowanej, m.in. 

MPO, Toi Toi i WC Serwis. Jeśli chodzi o koszty, to już jest kwestia uzgodnienia ceny z firmą. Komunalny 

Zakład Budżetowy może jako jednostka organizacyjna gminy, realizować to zadanie bez wpisu do rejestru.  

Sołtys Paweł Koronkiewicz „jest wykaz firm, które odbierają nieczystości płynne i od razu powiem, 

jak wygląda sytuacja, bo zdążyłem wszystkich obdzwonić. Jedyna firma, która tak naprawdę z zewnątrz 

może przyjechać na teren nasze gminy to jest MPO. Beczka 16 m3 to koszt około 450 złotych. Dwie 

pozostałe firmy, WC Serwis i Toi Toi, mogą przysłać beczkę za około 300 złotych, ale oni obsługują tylko 

i wyłącznie swoje Toi Toie. A są wpisani na liście w gminie dlatego, że często, różnego rodzaju imprezy 
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okoliczne obsługują, więc muszą być wpisani. Nasze KZB ma beczkę 7 m3 – to koszt około 320 złotych. 

Trzeba dzwonić i się dowiadywać. A wiem, że są jeszcze dwie firmy zainteresowane, więc ja dałem 

namiary, muszą się do Gminy tylko zgłosić, z tego co wcześniej rozmawiałem tutaj z panią Zastępcą. Nie 

wiem, czy się już zgłosili czy jeszcze nie, ale dwóch takich okolicznych przedsiębiorców spod 

Białegostoku też są zainteresowani.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że ten sam kierowca musi wykonywać takie czynności jak 

posypanie i równanie, wybieranie szamba, wywożenie węgla, jeżeli ktoś się zgłosi. Tak że nie ma takiej 

możliwości, żeby w każdej chwili, na telefon przyjechał. Natomiast, KZB zapisuje i według pewnej 

kolejności realizuje zgłoszenia. 

Sołtys Lilia Tomaszewska powiedziała, że drogi boczne, dojazdowe jak zwykle w naszej wsi to 

wyjątek jak są przejezdne. Mieszkańcy nie oczekują posypywania drogi całościowo, ale górkę i bruk, który 

jest za mostem. W tej gołoledzi tam się nie dało wjechać niczym, dosłownie niczym. Należałoby także 

posypać na tę górkę na zakręcie do Słuczanki. Moja taka refleksja o sufitach podwieszanych jest taka, że 

lepiej jest dołożyć parę groszy dla dzieci, dla żłobka, żeby rodzicom było lżej i mogli pracować i płacić 

podatki. 

Dyrektor Anna Grycuk podziękowała za współpracę panu Wójtowi, pracownikom Urzędu Gminy 

oraz Wysokiej Radzie. 

Ad. 14 

 Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do udostępnionego na 

stole protokolanta protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Gródek. W związku z powyższym, poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 15 radnych:  

za – 15, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  

z XLI Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XLII Sesji Rady Gminy został zrealizowany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji, a następnie 

zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XLII Sesji Rady Gminy Gródek”. 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Uchwała Nr XLII/361/22 Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037; 

7. Uchwała Nr XLII/362/22 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2022 r.; 

8. Uchwała Nr XLII/363/22 Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2023-

2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2038; 
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9. Uchwała Nr XLII/364/22 Rady Gminy w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2023 r. 

10. Opinia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w sprawie budżetu Gminy Gródek na 2023 r. 

11. Uchwała Nr XLII/365/22 Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Gródek w związku  

z niewykonywaniem przez niego czynności nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych  

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie z obowiązującymi przepisami 

prawa; 

12. Uchwała Nr XLII/366/22 Rady Gminy w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi  

na 2023 r.; 

13. Uchwała Nr XLII/367/22 Rady Gminy w sprawie nadania statutu Bibliotece Publicznej w Gródku; 

14. Uchwała Nr XLII/368/22 Rady Gminy w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2023 r. 

15. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

16. Potwierdzenie odbioru materiałów na XLII Sesję Rady Gminę Gródek; 

17. Nagranie z obrad XLII Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

                Przewodniczący Rady  

  

   Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   

podinspektor Katarzyna Anchimowicz 

 

 

 


